




Aan mij de beurt om een stukje te schrijven in TomaatEnPraat, 

dit doe ik altijd met heel veel plezier. Ik vind het belangrijk dat 

onze medewerkers, klanten en ook anderen goed op de hoogte 

zijn wat er binnen ons bedrijf gebeurt en dat kan heel goed in 

TomaatEnPraat.

Regelmatig zijn we met onze prachtige Looije-locatie in 

Naaldwijk in het nieuws, de ene week wordt de snelbinder 

officiël geopend en vraagt de Gemeente Westland aan ons of 

wij de genodigden op ons bedrijf willen ontvangen en nu vindt 

op 9 april de landelijke opening van Kom in de Kas in onze 

regio plaats op ons bedrijf.

Voor dit unieke evenement wat Kom in de Kas al jaren 

is, wordt er speciaal een promotiefilm gemaakt van 

opkweek tot oogsten en zelfs bij onze afnemers zoals de 

Groentespeciaalzaken is er gefilmd.

Het is goed dat onze prachtige product dat Honingtomaten 

nog steeds is en nu ook de Droomtomaten onder de aandacht 

van de consument 

gebracht wordt.

Op 30 maart zal Arja 

Hilberdink met haar 

werkzaamheden als 

algemeen directeur 

beginnen en zal zij 

samen met Jos de 

algemene leiding over ons bedrijf hebben. De meeste van 

jullie hebben inmiddels  met Arja kennisgemaakt of doen dat 

binnenkort.

Ik wens haar heel veel succes toe en ik hoop van ganser 

harte dat we met elkaar ons prachtige bedrijf verder mogen 

uitbouwen.

Met een hartelijke groet,

An Beekenkamp

Column       An Beekenkamp 

Het weekend van Kom in de kas komt langzaam dichterbij. Hoog 

tijd dus voor een korte update. Zoals jullie weten vindt op 9 

april de landelijke kick off plaats bij ons in Naaldwijk. In het 

kader van het thema Tuinbouw, daar zit muziek in geeft 

Monique Smit, zangeres en presentatrice het startsein voor 

een bijzondere act. 100 basisschoolleerlingen voeren een 

drumchoreografie op tomatenskippyballen op. Dit onder 

begeleiding van het Kom in de Kas lied ‘Vier de zomer’. Deze 

kun je beluisteren op de Facebookpagina van Looije.

Update Kom in de Kas



Hoe ziet jullie gemiddelde werkdag eruit?

Iedere werkdag ziet er weer anders uit. Het ene moment 

zijn we druk bezig met het organiseren van Kom in de Kas, 

dan is er een cameraman die we moeten begeleiden of we 

zijn druk aan het brainstormen voor een actie ter promotie 

van onze tomaatjes. Vaste wekelijks onderdelen zijn onder 

andere het projectoverleg, het beantwoorden van de mails van 

consumenten en het invoeren van de social media resultaten. 

Wat is een leuke actie die jullie bedacht hebben?

Eind 2013 hebben we op een creatieve manier de 

Droomtomaten® geïntroduceerd bij alle groentespecialisten 

in Nederland en België. We hebben een tijdje nagedacht over 

een leuke vorm hiervan, een mogelijke manier is een brief of 

e-mail. Maar we hebben gekozen voor een andere vorm. Wij 

hebben zo’n 1200 geboortekaartjes verzonden, waarbij we 

vertelden dat Honingtomaten® er een broertje heeft gekregen; 

De Droomtomaten®. Het geboortekaartje was helemaal in stijl, 

inclusief lengte, gewicht en zelf een geboortepostzegel! Deze 

actie is zeer goed ontvangen door onze verkooppunten, we 

kregen veel felicitaties terug, en zelfs creatieve knutselwerkjes 

van winkeliers.  

Hoe zijn de taken verdeeld binnen het marketingteam?

Momenteel vormen we met zijn drieën het marketingteam. 

Willemijn stuurt het team aan, plant de marketingactiviteiten 

in, en houdt het totaaloverzicht goed in beeld. Ron 

is verantwoordelijk voor het regelen van beurzen en 

evenementen en richt zich ook op het ontwerpen 

van verpakkingen en promotiematerialen. Niels is 

verantwoordelijk voor de online marketing, zoals de social 

media en de websites van Looije. 

Hoe zorgen jullie er voor dat er om de twee weken weer een 

TomaatEnPraat klaarligt?

We houden een soort nieuwsplanning bij. Hierin staat precies 

Voor de rubriek ‘Het proces in beeld’ zijn we dit keer aangekomen bij de marketingafdeling. Deze afdeling is verantwoordelijk 

voor het directe contact tussen Looije en de consument én natuurlijk voor de TomaatEnPraat. Tijd om aan het marketingteam 

bestaande uit, Willemijn, Ron en Niels het een en ander te vragen...

Proces in beeld...               Marketing



wie er voor welke rubriek aan de beurt is. Zoals jullie weten 

zijn er namelijk een aantal vaste onderdelen zoals de column 

van een MT-lid, Wat houdt je bezig, Proces in beeld en het 

stukje van een ETT-lid. Dit rouleert elke week tussen de 

kassen in Burgerveen, de kas in Naaldwijk, de verpakhal en 

het kantoor. Zo komt er iedere keer weer een ander deel van 

het bedrijf aan bod. 

Daarnaast schrijven we over actuele zaken die spelen rondom 

het bedrijf. Hierbij kun je denken aan al het nieuws rondom de 

Snelbinder of een bericht over het evenement Kom in de Kas. 

Vaak schrijven wij van marketing deze nieuwsstukjes zelf. 

Zodra alle stukjes binnen zijn worden deze naar een 

vertaalbureau gestuurd. Een super handig bureau dat al de 

teksten voor ons vertaalt naar het Nederlands, Pools en Engels. 

Vervolgens zorgen Ron en Niels voor de opmaak zodat het 

blad er iedere editie weer piekfi jn uitziet. Als dit in orde is, 

wordt de nieuwsbrief verstuurd naar 1300 mensen die zich 

hiervoor hebben aangemeld en op de tafels gelegd in de 

kantine in Naaldwijk en Burgerveen. 

Het is alweer een tijdje geleden dat ik begon aan mijn stage 

bij Looije. Ik kan me de eerste dag nog goed herinneren. Het 

voelde eigenlijk helemaal niet als de eerste dag, ik voelde 

me gelijk helemaal thuis. Maar dat is vanzelfsprekend, want 

als echte Westlander wist ik natuurlijk alles al over tomaten. 

Daarnaast vond ik het ideaal dat Looije zo dichtbij was. 

Tien minuutjes fi etsen en ik was er al. Geen gedoe met het 

openbaar vervoer, geen fi le. Nee, gewoon ‘gezond genieten’ op 

de fi ets, door weer en wind.

Iedere dag verzon Willemijn wel weer iets leuks 

voor me. Een stukje schrijven voor het Trotse 

Tuinders Magazine, een cadeauverpakking 

bedenken voor Droomtomaten® in de Foodybox , of 

gewoon even het marketinghok opruimen. Ik deed 

het allemaal met plezier. En wat was ik blij als er weer 

iemand jarig was. Dan was ik de hele dag aan het 

smullen van die heerlijke taarten om me vervolgens ’s 

avonds weer uit te sloven in de sportschool. 

Op dit moment ben ik bezig met mijn laatste project, 

namelijk het tweede naamsbekendheidonderzoek voor 

Looije. Hieruit zal blijken of de naamsbekendheid 

ten opzichte van vorig jaar is gestegen of gedaald. Als 

de resultaten op 24 maart bekend zijn, is het aan mij om de 

resultaten te analyseren en om vervolgens een conclusie te 

trekken.

Als het onderzoek is afgerond, zit mijn tijd bij Looije erop. Het 

einde is dus alweer in zicht. De tijd is eigenlijk te snel gegaan, 

want ik ben het nog lang niet zat bij Looije. Time fl ies when 

you’re having fun zeggen ze wel eens.

Bedankt voor de leuke tijd!
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Door: Teddy Hriskova 

Een van de belangrijkste waarden van ”Enjoy the taste” die 

ons bedrijf hanteert is de ontwikkeling van mensen. In ons 

bedrijf moeten de mensen die betrokken zijn bij het spuiten 

of bij bio werkzaamheden verplicht een spuitlicentie halen.

Drie medewerkers uit Burgerveen en een medewerker uit 

Naaldwijk wilden ook graag de spuitlicentie halen.  

Het bedrijf Lentiz, die de cursus “Uitvoeren 

Gewasbescherming“ in het 

Nederlands kon geven aan 

ons, kon het lesmateriaal 

ook in het Pools aanleveren. 

Roelie uit Naaldwijk was onze 

contactpersoon die met het 

bedrijf Lentiz contact hield. 

Zij zorgde ervoor dat we het 

lesmateriaal binnenkregen en 

zij regelde de datum van het 

examen. 

Het was voor ons bijzonder om 

te zien hoe onze medewerkers 

zich voor het examen konden 

voorbereiden want ze 

kwamen immers alle vier uit 

verschillende landen.

Anna Golda, die voor de bio- werkzaamheden verantwoordelijk 

is, komt uit Polen.

Laura Kasparaviciute, ook verantwoordelijk voor bio- 

werkzaamheden, komt uit Litouwen.

Dainis Recs, onze nieuw spuiter, komt uit Letland.

Adam Szabo, de nieuw spuiter in Naaldwijk, komt uit 

Hongarije. 

Alle vier spreken ze goed Engels en drie van hen goed Pools. 

Maar het lesmateriaal was niet in het Engels. 

Jan Bontenbal, onze manager in Burgerveen, had het idee dat 

mijn collega Bas Oudshoorn en ik twee keer per week een les 

op onze locatie konden geven. 

We hebben zes weken lang twee keer per week les gegeven 

aan de mensen. De lessen gaven we wel in het Engels maar het 

lesmateriaal was in het Nederlands en Pools. Het was wel een 

uitdaging. 

Het lesmateriaal bestond uit vier delen:

1. Veilig werken met gewasbeschermings middelen

2. Gewasbeschermings techniek

3. Bedrijfshygiëne

4. Herkennen en leefwijzen van ziektes en plagen en 

natuurlijke vijanden in de glastuinbouw 

Bas en ik hebben gezamenlijk het lesmateriaal onderverdeeld. 

Bas kon heel goed over techniek en bedrijfshygiëne vertellen 

Enjoy the taste - Ontwikkeling van mensen



en ik over ziektes, plagen en de natuurlijke vijanden. Het 

kostte veel energie voor ons en voor de cursisten zelf, want zij 

moesten veel dingen opschrijven en leren. Een leerproces in 

een andere taal is altijd iets moelijker dan in je moedertaal.

Onze cursisten waren eigenlijk ook heel blij om nieuwe 

dingen te leren. Allen willen ook graag Nederlands leren 

en sommigen volgen ook een cursus Nederlands. Tijdens 

deze cursus hebben ze dan ook veel nieuwe Nederlandse 

woorden geleerd. Bas en ik waren blij en tevreden met hun 

doorzettingsvermogen. 

Aan het einde van de cursus kwam het examen dat in 

Maasland werd afgelegd. We wisten dat iedereen zou slagen 

al was het geen makkelijk examen. En ja hoor, natuurlijk is 

iedereen geslaagd!

(foto van Dainis Recs ontbreekt wegens vakantie)

Audit

Vrijdag 13 maart en maandag 16 maart was ECAS  bij 

Looijeop bezoek om de jaarlijkse ISO en BRC  audit uit 

te voeren. De auditor kwam monitoren of wij nog steeds 

werken volgens de regels en systemen die zijn opgesteld 

aan de hand van de norm. Dit wil zeggen dat je als bedrijf 

kijkt naar de mogelijke risico’s in het bedrijf, die betrekking 

hebben op de voedselveiligheid, en daar passende 

maatregelen voor neemt. 

Ondanks dat het vrijdag de 13e was, verliep de audit op 

alle locaties uitstekend en zijn we weer met vlag en wimpel 

geslaagd.

Iedereen bedankt voor jullie bijdrage. Ook vanuit 

voedselveilig oogpunt kunnen we nog steeds zeggen: Enjoy 

the Taste!



Nurten Osman  28-3

Szilvia Nagy  29-3

Viktorija Balode  31-3

Karina Berjoza  1-4

Wioleta Wojdyla  1-4

Violeta Kotsidu  2-4

Maciej Ciecierski 2-4

Nicolas Hirschegger 3-4

Lukasz Clapa  3-4

Lidia Partyka  3-4

Pieter van Iperen 4-4

Przemyslaw Pula 5-4

Wojciech Kulpinski 6-4

Mariola Chrusciel 6-4

Dennis van Wingerden 6-4

Grzegorz  Nykiel 8-4

Pavel  Lihocky  9-4

Kamila Schab  9-4

Agnieszka Kaleta  9-4

Noel Wijn   10-4

VERJAARDAGEN

 
 Hoi! Ik heet Mateusz Szmanda. Ik ben 21 jaar oud en kom uit 

Koszalin. Sinds maart 2015 werk ik bij Looije. 

 ... in je omgeving?

 Ik ben helemaal gek op oude auto’s. Op dit moment ben ik 

bezig om mijn Fiat uit 1986 te restaureren.

... in je werk?

Als nieuwe werknemer zijn mijn hoofdtaken bladbreken en 

het verzorgen van de planten.

 

... in de wereld?

Ik hoorde dat in Nederland Koningsdag wordt gevierd. Ik 

ben erg benieuwd hoe de viering van die feestdag eruit ziet. 

Wat houdt je bezig?    Mateusz Szmanda


